

## **MØTEREFERAT**

### **Arbeidsutvalgsmøte 16/22**

Dato: 27.04.2022 - Møtetid: 10.00- Møtested: Teams

- Til:** Arbeidsutvalget  
Studentrepresentantene i Styret  
Kontrollkomiteen
- Til stede:** Astrid Hilling, Fredrik Framhus, Bilal Sheikh, Emilie Swensen, Einar Isak  
Torvik Totland
- Observatører:** Jørgen Valseth (NTNU-styret), Amalie Farestvedt (NTNU-styret) og  
Astrid M. Østigård (kom kl. 10.25 under O-sakene)
- Forfall:** Kristina Eraker Ødegård
- Referent:** Hege Hoem Spjøtvold

**O-sak 33/22 Orienteringer i arbeidsutvalget**  
Tatt til orientering

**O-sak 34/22 Orienteringer fra styrerepresentantene**  
Tatt til orientering.

**O-sak 35/22 Godkjenning av referat 10/22 – 15/22**  
Godkjent med redaksjonelle endringer

**AU-sak 56/22 Repromidler våren 2022**  
Hege Spjøtvold innledet saken.

Det kom inn noen spørsmål og saken ble diskutert.  
Til neste runde ønsker AU at søkerne må krysse av på om de søker andre om de samme midlene

**Votering**  
Enstemmig ved akklamasjon.

## Vedtak

Følgende får innvilget sine reposøknader for våren 2022\*:

1 Synapsen linjeforening	9 008,39	4 504,20
2 Hybrida	17 561,12	8 780,56
3 NTNUi Bumerang	3 753,50	1 876,75
4 Nocebo Medisineravisen	14 586,20	7 293,10
5 EMIL	9 826,00	4 913,00
6 Foetus ex ore	1 484,12	742,06
7 Nabla linjeforening	19 737,33	9 868,67
8 Delta linjeforening	9 885,13	4 942,57
9 Yata	1 447,75	723,88
10 HM. Aarhønen	9 302,62	4 651,31
Totalsum	<b>96 592,16</b>	<b>48 296,08</b>

## AU-sak 57/22 Møteplan for høsten 2022

Hege Spjøtvold innledet i saken.

Saken ble diskutert

Send ut til konsulentene for tilbakemelding

## Votering

Enstemmig

## Vedtak

«Forslag til møteplan sendes ut for innspill til konsulentene i Studentdemokratiet»

## Eventuelt

-Astrid orientert om ulike høringer som har kommet inn

1. Innspill på MDG Trondheim sin politikk – Amalie tar ansvar for å se på denne høringen. Frist 20/5

2. Trondheim kommune sin Samfunnsplan – denne prioriteres ikke, da den svarer ut på mye. Frist 27/5

3. Finansiering av høyere utdanning – Astrid tar ansvar på denne sammen med Amalie og Jørgen. Einar bidrar dersom han får tid. Frist er 15/5

4. Høyskoleveien/Grensen detaljregulering – Emilie tar ansvar og får hjelp av Fredrik og Bilal. Frist er 2/6

5. Den Akademiske ytringsfrihet – Bilal tar ansvar og får hjelp av Fredrik og Jørgen. Frist er 25/6

-Fredrik orientert kort om digitalt voteringsystem. Vi sliter med OpaVote og må finne noe annet. KK jobber videre med saken og hvilken løsning de ønsker seg og kommer tilbake til AU med det.

-Hva skjer framover:

- \*Høringer
- \*Overlapp
- \*Konferanser
- \*Ulike ledersamlinger
- \*Nytt prosjekt ved Internasjonal seksjon og praksis rundt utveksling
- \*Evaluering av valg
- \*Planlegging av neste valg
- \*Erfaringsoverføring
- \*Mailsystemet vårt skal over til NTNU
- \*Evaluering av LMU
- \*Etatstyremøte i Oslo
- \*Lokalene våre her i Trondheim
- \*Frivillighetsgalla i Ålesund 21/5
- \*Åpning av Sundebygget 25/8
- \*Sommeravslutning STi
- \*Resolusjon sammen ISU
- \*Opprop
- \*Styresaker
- \*SOME og nettsider
- \*Revidering av oppfølging av SR
- \*Valgomat
- \*Utdanningspolitisk plattform
- \*Organisasjonsutvikling
- \*Predisering av lovverket
- \*Jobbe videre med seksjon for læringsstøtte i arbeid med Tverrcampusemner

-Orientering fra møte med Sit om Campus.

Resten av eventueltsakene ble utsatt pga tidspress

### **Ris og ros**

Tatt til etterretning.

Møtet ble avsluttet kl. 12.05.

Astrid Hilling /s/  
Leder

Hege Hoem Spjøtvold/s/  
Referent